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Že stota razstava v
galeriji Commerce

V juliju bo minilo polnih šest let,
JKar so se v poslovni stavbi Com-
erca v Einspielerjevi ulici pojavi-

- prve slike samorastnice Slavice
rev. Kot zanimivost gre omeniti,
i je sedanja ugledna galerija do-
ila tisti prostor, ki je bil prvotno
amenjen razstavljanju aparatov in

.trojev principalov, ki jih zastopa
Gommerce. Toda stvari so se zasu-
kale drugače. Anamarija Cholewa,
zagnana kulturna animatorka. ki je
ravno takrat prišla nabita z energi-
jo in znanjem z raznih seminarjev
za organizacijo kulture, se na ti-
hem ni strinjala z namembnostjo
prostora. Takoj, 4. julija 1979, je
obesila slike Slavice Drevove, še
malo zatem pa otroške risbice ob
mednarodnem letu otroka. Začelo
se je sodelovanje z Bežigrajsko ga-
lerijo. Od časa do časa so ji z vrha
še vedno namigovali, da bi v gale-
riji radi razstavljali stroje, toda
stvari so ubrale približno takšno
pot kot jo poznamo danes. Com-
merce ima daleč naokrog znano
galerijo, v kateri razstavljajo naSi
vrhunski umetniki in za te razstave
vlada zanimanje tudi v zamejstvu.

In kako je Anamariji Cholevva
vse to uspelo? »S trmo in vztraj-
nostjo, z Ijubeznijo in znanjem \z
otroških let. Veliko pa velja tudi to,
da imam med našimi umetniki kar
lepo število dobrih znancev. In ne
nazadnje, že ob v začetku sem si
zastavila ambiciozen program in
ga tudi izvajam-, je Anamarija
Cholewa v nekaj stavkih pojasniia
skrivnost uspeha Commercove ga-
lerije.

In kako Ijudem, ki se ukvarjajo
pretežno z uradniškim delom, pri-

bližati umetnost in kar je najtežje,
kako jih usmeriti, da se za umet-
nost začnejo sami zanlmati, kar je
na vsezadnje bistvo vsakršnega
delovanja? Anamarija Cholevva je
hodila osebno od sobe do sobe,
od sektorja do sektorja, vabila z
lepaki, vabili, s tiskanim gradivom.
Počasi so Ijudje začeh pnhajati sa-
mi. Vzgojo umetniškega okusa pa
so v Commercu dosegli še s kratki-
mi glasbenimi programi ob razsta-
vah, kar je sedaj normalna praksa.

Istočasno z zanimanjem delav-
cev Commerca, se je začelo tudi
zanimanje izven zidov matične hi-
še. To zanimanje je preraslo tudi v
del likovnega izobraževanja, saj so
ufienci osnovne šole Vjta Kraigher-
ja in Centra strokovnih šol redni
obiskovalci galerije. Ker pa pri vsej
zadevi ne gre zgolj za oblikovanje
umetniškega okusa, temveč tudi
za izobraževanje, pospremi vsako
razstavo, poleg glasbe, še kratko
in zanimivo, ter poljudno predava-
nje tega ali onega likovnega kriti-
ka. Tako je cilj vofi kot dosežen -
Ijudem se široko odpre pogled na
umetnost m marsikdo, ki prej
sploh m opazil galerije, gledališča
ali filharmonije, sedaj sam stopi v
hrame kulture.

Takšni uspehi in delo seveda ne
morejo ostati nezapaženi. Tako je
izvršni odbor sindikata v Commer-
cu Anamariji Cholevva ob stoti raz-
stavi podelil posebno priznanje za
njeno prizadevnost, kar bo marljivi
kulturni organizatorki nedvomno v
veselo zadoščenje in spodbudo do
dvestote in vseh drugih otvoritev v
tej vrhunski galeriji.
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